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Interpelacja do Burmistrza Kluczborka Pana Jarosława Kielara

Za kilka tygodni rozpoczyna się sezon rowerowy. Proszę o informacje dotyczącą możliwości
budowy ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy Klasztornej w Kluczborku. Głównym powodem propozycji
realizacji takiego zadania jest możliwość poruszania się rowerami w obu kierunkach wymienioną ulicą,
oraz realizacja kolejnego etapu połączenia ruchem rowerowym północnej części miasta z trasami
rowerowymi do parku miejskiego oraz zbiornika retencyjnego.

Chciałbym dodać, że w dniu 19.08.2020 roku zebrała się komisja, w skład której wchodzili
przedstawiciele Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Kluczborku, Komendy Rejonowej
Policji w Kluczborku, Urzędu Miejskiego w Kluczborku oraz Andrzej Konwiński - radny Rady Miejskiej w
Kluczborku, wnioskodawca. Komisja uznała za zasadne wyznaczenie ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu
w/w ulicy. Komisja zobowiązała również zarządcę drogi w terminie do 30 czerwca 2021 roku do
sporządzenia projektu zmiany organizacji ruchu i przedstawienia Staroście Kluczborskiemu do
zatwierdzenia.

We wrześniu ubiegłego roku złożyłem wniosek do projektu budżetu dotyczący zabezpieczenia
środków w roku 2021 na realizację tego zadania.

Z poważaniem

Radny Rady Miejskiej Kluczborka

Andrzej Konwin;
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